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Abstract (en)
The protected connector (1) is provided with fork-shaped spring contacts (9) whose side limbs are cut from flat material and can be deflected in a
resilient manner in the plane of the material. Their sprung ends are immersed in slot-like recesses (10) in a housing of the protected connector (1).
Over-voltage suppressors (6) are provided with pin-like, radially projecting connecting pins (7), which can be inserted between the limbs of the spring
contacts (9). The distribution strip (1) can be produced simply and can be of compact construction. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Schutzstecker (1) ist mit gabelförmigen Federkontakten (9) versehen, deren Seitenschenkel aus Flachmaterial freigeschnitten sind und die
in der Materialebene federnd auslenkbar sind. Sie tauchen mit ihren federnden Enden in schlitzartige Ausnehmungen (10) eines Gehäuses des
Schutzsteckers (1) ein. Überspannungsableiter (6) sind mit stiftartigen, radial abstehenden Anschlußstiften (7) versehen, die zwischen die Schenkel
der Federkontakte (9) einsteckbar sind. Die Verteilerleiste (1) kann einfach hergestellt und kompakt ausgebildet werden.
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